



Mal Support for Members Kerstin Kinzel

Tel. +49 928 1470496

e-Mail: support4members@eaasdc.eu

Checking the Friendship Book and awarding the Friendship Badge

At the Spring Jamboree in Forchheim I would like to offer you the usual Friendship Book service. You can submit your Friendship Book at the EAASDC Info booth there. Depending on the number of submitted books I will try to check the books with 26 and 52 signatures right there on site. For all others (or in case of too many books) I won't be able to guarantee the check in Forchheim. If you will be in Forchheim and want to make sure to get your earned badge, you may send me a copy of your Friendship Book by 29 February 2016 (by normal post or email). I will check it beforehand and you will receive your Friendship Book in Forchheim for sure when submitting your original book.

Translated by Gabi Russell

Kontrolle des Friendship Book und Vergabe des Friendship Badge

Ich möchte euch auch am Spring Jamboree in Forchheim den inzwischen gewohnten Friendship Book Service anbieten. Ihr könnt Euer Friendship Book dort am Infostand der EAASDC abgeben. Je nach Anzahl der abgegebenen Bücher versuche ich, die Bücher mit 26 und 52 Unterschriften gleich vor Ort zu kontrollieren. Bei allen anderen (oder wenn es zu viele werden) kann ich die Kontrolle in Forchheim nicht garantieren. Wer in Forchheim ist und sicher gehen will, sein verdientes Badge zu bekommen, kann mir bis zum 29. Februar 2016 sein Friendship Book in Kopie zukommen lassen (Post oder E-Mail-Anhang). Dann erfolgt die Kontrolle vorab und ihr bekommt bei Vorlage Eures Original-Buches Euer Friendship Badge sicher in Forchheim.